
Protokół Nr  21/08 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  1 grudnia  2008 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie skargi na Dyrektora ZBiLK 

Przedstawia: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
3. Przedstawienie projektu  uchwały budżetowej na rok 2009. 

Przedstawiają: Lucyna Szymecka, Skarbnik Miasta 
       Zbigniew Raczewski, Zastępca Burmistrza  

4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 1510 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji – Sławomir 
Domański. Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i przedstawiony porządek 
Komisji. 
 
 
Ad 2 
  Przewodniczący Komisji zapoznał z obowiązującymi przepisami dot. trybu 
rozpatrzenia skargi zgodnie z § 41a Statutu Miasta Białogard. Skarbnik Miasta przedstawiła 
brzmienie przepisów finansowych w omawianym zakresie. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed – pytał gdzie do tej pory były osoby odpowiedzialne za naliczenie podatku? Radny 

jest za naliczeniem podatku tej Pani od 2008 roku. 
Skarbnik – wyjaśniła, że niewiedza nie zwalnia podatnika z obowiązku podatkowego. Taką 

informację i interpretację można było otrzymać za opłatą. Burmistrz ma obowiązek 
naliczenia podatku za 4 lata. Gdyby tak nie uczynił, to by został ukarany. Ta Pani może 
złożyć  wniosek o umorzenie podatku, jeżeli zajdą takie przesłanki. Urzędnik ma obowiązek  
osobę fizyczną zawiadomić, a osoba prawna ma obowiązek sama to zrobić. 

W.Czurko – pytał o karę za niezapłacenie podatku wynikającą z przepisów skarbowych? 
Skarbnik – odpowiedziała, że z tego tytułu grozi kara od 3 do5 tys. zł. 
W.Czurko – pytał czy BSM z tytułu prowadzenia TV Kablowej uiścił podatek? Ile BSM 

zapłaciło, czego nie zapłaciło (chodzi o umieszczenie urządzeń w pasie drogowym). Radny 
pytał czy BSM płaci podatki z tego tytułu? 

Skarbnik – wyjaśniła, że BSM składa pod rygorem odpowiedzialności karnej wykaz 
nieruchomości. 

W.Czurko – prosił o taki wykaz. 
Skarbnik – odpowiedziała, że to obejmuje tajemnica skarbowa. Radca prawny wypowie się w 

tej sprawie. 
W.Czurko – pytał czy Urząd podobnie życzliwie traktuje inne podmioty, jak P.Bąbaś? Zajęcie 

pasa drogowego i niezapłacenie 2% jest sankcjonowane karą. 
Sł.Domański – pytał skąd wyszła sprawa braku  płacenia podatku? 
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Skarbnik – odpowiedziała, że z przeprowadzonych kontroli. 
Sł.Domański – pytał dlaczego nie daje się wiary tej Pani odnośnie powierzchni? 
Skarbnik – odpowiedziała, że powierzchnia była mierzona przez urzędników nowym 

urządzeniem laserowym. Taki pomiar zatwierdza ta Pani przez podpisanie się. Od decyzji 
służy zażalenie do Kolegium Odwoławczego. 

Sł.Domański – pytał  dlaczego wymierzono podatek za ostatnie 5 lat? 
Skarbnik – odpowiedziała, że to wynika z ordynacji podatkowej. 
Sł.Domański – pytał co byłoby, gdyby ta pani złożyła deklarację i wypełniła błędnie? 
Skarbnik – odpowiedziała, że sprawdzenie i naliczenie różnicy dotyczyłoby okresu 5 lat. 
Sł.Domański –pytał  jak wysoki podatek powinna płacić? 
Skarbnik – odpowiedziała, że ok. 7 tys. zł rocznie. 
St.Hatłas – pytał co w przypadku zamknięcia skupu surowców wtórnych? 
Skarbnik – wyjaśniła, że Pani M.Barcicka chciałaby tą Panią wyprowadzić na ul. Kr.Jadwigi. 
T.Szwed – powiedział, że dyrektywy są takie, że Miasto musi odzyskać 25% makulatury do 

2025 roku, a obecnie jest około 8%. 
W.Czurko – pytał co należy zrobić, aby spełnić narzucane dyrektywy celem uniknięcia kar z 

tytułu braku segregacji śmieci? 
 
 Przewodniczący Komisji poinformował, że sprawa skargi zostanie wyjaśniona w dalszej 
części na kolejnym posiedzeniu przy udziale Pani Dyrektor ZBiLK i Radcy prawnego. 
 
 
Ad 3 

Skarbnik Miasta i Zastępca Burmistrza  przedstawili projekt  uchwały budżetowej na 
rok 2009. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
T.Szwed - prosił, aby umieścić po 2 punkty świetlne przy ul. Jagiełły i Krzywoustego. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że te ulice są zaplanowane do realizacji na 2009 r. Co roku 

podatki były podnoszone poniżej inflacji. 
W.Czurko – pytał o kredyt na ul. Reymonta? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że jeżeli rada podejmie zmianę uchwały z partycypacji na 

dokapitalizowanie to będzie dobre. Oczekuje na opinie banku centralnego. 
Sł.Domański -  pytał ile Miasto zapłaci z tytułu kredytów w 2009 roku? 
Skarbnik  - odpowiedziała, że otrzymamy 10% granty, a wydatki z tytułu kredytów w 2009 r. 

wyniosą 4 mln 287 tys. zł.  
Sł.Domański – pytał o wydatki na przedszkola specjalne. 
Skarbnik  - wyjaśniła, że jest oddział specjalny w przedszkolu, jak dotychczas. 
T.Szwed – pytał  czy Dom Kultury rozliczony? 
Skarbnik  - odpowiedziała, że tak, dotacje zostały rozliczone, jedynie pozostały do spłaty 

kredyty. 
 
 
Ad 4 

W sprawach różnych Przewodniczący Komisji wyznaczył termin kolejnego posiedzenia 
na 1 grudnia br. Tematem Komisji będzie rozpatrzenie skargi i projektu uchwały – druk B 
oraz zaopiniowanie budżetu Miasta na 2009 rok. 
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Ad 5 

 Po wyczerpaniu tematyki o godz. 16.45 
 
zakończono posiedzenie Komisji.  

Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
  

                           Sławomir  Domański 
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